
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 15. august 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 1087 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgs-

målet er stillet efter ønske fra May-Britt Kattrup (LA). 

 

Spørgsmål nr. 1087:  

”Vil ministeren bede Region Hovedstaden redegøre for, hvilke argumenter der 

lå bag Region Hovedstadens beslutning om at anskaffe EPIC - en amerikansk 

elektronisk patientjournal - som basis for sundhedsplatformen frem for at an- 

vende MidtEPJ fra Region Midtjylland som basis for platformen? Har man i region ho-

vedstaden regnet på MidtEPJ og holdt det op mod EPIC, før man besluttede sig for 

EPIC?” 

 

Svar: 

Jeg har bedt Region Hovedstaden besvare spørgsmålet. Se venligst Region Hovedsta-

dens besvarelse i vedlagte.  

 

 

Med venlig hilsen 
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